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Inleiding 
Per brief van 8 oktober 2024 heeft Christian Muilerman van de fractie 
van Gemeentebelang Deventer uw college een aantal schriftelijke vragen ex art 46 
RvO gesteld over Crisisnoodopvang Uutvlog. Bijgaand treft u de beantwoording aan 
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      Gemeentebelang Deventer 

 

Gemeente Deventer  

College van B&W  

Postbus 5000  

7400 GC Deventer “ 

Deventer, 08-10-2024  

Betreft: Schriftelijke vragen ex. Artikel 46 RvO  

Onderwerp: Crisisnoodopvang Uutvlog 

Geacht College, 

Naar aanleiding van de raadsmededeling over de crisisnoodopvang ontving onze fractie de nodige 

vragen van inwoners. Dat mensen, die moeten vluchten voor oorlog en geweld, barmhartig 

opgevangen moeten worden staat buiten kijf. En dat onze gemeente met een crisisopvang voor 

verlichting in Ter Apel wil zorgen steunen wij van harte. Het is onmenselijk om vluchtelingen buiten te 

laten slapen. 

Echter roept de keuze voor de locatie wel een aantal vragen op. Het gaat hier namelijk om een 

sportvoorziening voor verenigingen en scholen welke volop in gebruik is. Voor gymlessen en sporten 

al dan niet in competitie verband. Wij zouden daarom graag de volgende vragen aan het college 

stellen; 

- Waarom is er gekozen voor deze locatie, en welke locaties zijn nog meer in overweging 

genomen? Is het college het met ons eens dat een locatie die niet wordt gebruikt als 

voorziening een betere optie was geweest, zo niet, waarom niet? 

- Zijn er ook locaties (die niet in gebruik zijn) in overweging genomen die niet onder het 

gemeentelijk vastgoed vallen , en zo niet, waarom niet? 

- De omwonenden van de Uutvlog moesten via berichtgeving in het nieuws vernemen van de 

crisisnoodopvang. Is het college het met ons eens dat omwonenden veel eerder op de 

hoogte moeten worden gebracht om zo ook eventuele zorgen weg te nemen? En hoe wil het 

college hier in het vervolg mee omgaan? 

- Is het college bereid om voor volgende aanvragen voor crisisnoodopvang een lijst op te 

stellen met mogelijke locaties voor deze opvangen? Zodat inwoners van te voren 

meegenomen worden en niet overvallen worden.  

- Kan uw college garanderen dat de Uutvlog na de genoemde 14 dagen weer als voorziening 

kan dienen voor scholen en verenigingen? 

In afwachting van uw beantwoording.  

Met vriendelijke groet,  

 

Christian Muilerman 
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S.B. van der Velden; M.C. Eggel Schriftelijke vragen ex art 46 RvO  
contactpersoon  onderwerp   

 
Geachte meneer Muilerman, 
 
In uw brief van 8 oktober jl. hebt u ons college schriftelijke vragen ex art 46 RvO gesteld over 
Crisisnoodopvang De Uutvlog.  
Ons antwoord is als volgt. 
 
Vraag 1  
Waarom is er gekozen voor deze locatie, en welke locaties zijn nog meer in overweging genomen? Is het 
college het met ons eens dat een locatie die niet wordt gebruikt als voorziening een betere optie was geweest, 
zo niet, waarom niet? 
Antwoord:  
Op maandagavond 7 oktober 2024 werd een beroep op de gemeente Deventer gedaan om de dag erna al 
een crisisnoodopvanglocatie te openen voor 100 personen. Met het oog op de korte voorbereidingstijd, de 
omvang van de groep en de overzichtelijke opvangperiode zijn sporthallen het meest geschikt. Hier is veel 
ruimte beschikbaar en zijn al toiletten en douches aanwezig.  
 
In samenspraak met het Sportbedrijf Deventer zijn alle sporthallen bekeken en is de keuze gevallen op De 
Uutvlog in Bathmen, ook omdat daar de minste uren sport verplaatst zouden moeten worden. In verband met 
gebrek aan tijd om te onderhandelen, was het ook een voordeel dat de sporthal in eigendom is van de 
gemeente.  
 
Vraag 2 
Zijn er ook locaties (die niet in gebruik zijn) in overweging genomen die niet onder het gemeentelijk vastgoed 
vallen, en zo niet, waarom niet? 
Antwoord:  
Er is een aantal hotels benaderd, maar hier was geen of onvoldoende ruimte beschikbaar. Vanwege het 
krappe tijdsbestek was het niet haalbaar om in onderhandeling te gaan met andere pandeigenaren. 
 
Vraag 3 
De omwonenden van de Uutvlog moesten via berichtgeving in het nieuws vernemen van de 
crisisnoodopvang. Is het college het met ons eens dat omwonenden veel eerder op de hoogte moeten worden 
gebracht om zo ook eventuele zorgen weg te nemen? En hoe wil het college hier in het vervolg mee omgaan? 
Antwoord:  
We hebben geprobeerd alle partijen zo snel mogelijk te informeren. Zodra er een definitief besluit is genomen, 
is meteen de bewonersbrief opgesteld, gedrukt, en huis-aan-huis bezorgd. Omdat het om een groot aantal 



adressen gaat, kan de bezorgtijd van de brief variëren. 
Zoals u in de krant heeft kunnen lezen is de voorzitter van de sportvereniging die gebruik maakt van de 
sporthal door de burgemeester op de hoogte gebracht. Veel eerder had in deze situatie niet gekund.  
Uiteraard is het zo dat we zorgvuldig willen omgaan met het informeren van omwonenden.  
 
Vraag 4 
Is het college bereid om voor volgende aanvragen voor crisisnoodopvang een lijst op te stellen met mogelijke 
locaties voor deze opvangen? Zodat inwoners van te voren meegenomen worden en niet overvallen worden.  
Antwoord:  
Gezien de korte duur van de opvang en de korte voorbereidingstijd, vindt crisisnoodopvang voornamelijk in 
een sporthal plaats. Indien crisisnoodopvang noodzakelijk is, wordt in samenspraak met het Sportbedrijf 
gekeken welke locatie op dat moment het meest geschikt is. Daarmee is het opstellen van een lijst niet van 
toepassing. 
 
Vraag 5 
Kan uw college garanderen dat de Uutvlog na de genoemde 14 dagen weer als voorziening kan dienen voor 
scholen en verenigingen? 
Antwoord:  
Ja, de opvang is inmiddels beëindigd. 
 

 

 
Burgemeester en wethouders van de gemeente Deventer, 
de secretaris, de burgemeester, 

 
 
 
 
 
 

J.P. Wassens R.C. König 
 
 
 
 
 


